
Aan: Minister MZS

Van: directie Sport

Datum: 16 april 20202

Betreft: telefonisch overleg met NOC*NSF & KNVB

Morgen van 15:00-15:30 heeft u, op verzoek van de sector, een telefonisch overleg met de sport.

Aanwezig zijn:

- NOC*NSF:

Sector heeft aangegeven over een drietal onderwerpen te willen spreken. Hieronder worden die

toegelicht, evenals een voorstel voor reacties daarop van uw kant.

Agenda:

U kunt hen het woord geven en vragen welke punten ze naar voren brengen. Naar verwachting
zullen ze onderstaande drie onderwerpen willen bespreken.

1. Belang van de sportsector
De sportsector is van mening dat het belang van sport, zowel voor de sector zelf als voor

de samenleving, onvoldoende door Den Haag wordt meegewogen in de besluiten. Meer

algemeen vinden ze dat de sport als economische sector geen gehoor vindt in Den Haag.
» U kunt zeggen dat er op dit moment meerdere afwegingen te maken zijn. U begrip hebt

voor het pleidooi. En binnen de mogelijkheden die er zijn doet wat kan.

2. Herstart van de sport (opstart trainingen en openen sportfaciliteiten)
Als bekend bepleiten KNVB en NOC*NSF al langer het openstellen van sportaccommodaties
voor topsporters. Dit enerzijds vanwege de gezondheid van de sporter zelf, anderzijds
omdat zij thuis hun beroep niet kunnen uitoefenen.

Ook de sportsector gevraagd is te komen met een voorstel voor een gefaseerde opstart
van de sport. In hun eerste opzet zien zij voor zich dat topsporters als eerste weer aan de

slag zouden kunnen omdat zij in een zeer gereguleerde context kunnen trainen. Voor

zowel het voetbal als statussporters is al een uitwerking daarvoor gemaakt (zie bijlage).
Over de exacte invulling gaan zij graag met het RIVM in gesprek.
Voor de verdere opstart van de sport heeft de sector vooralsnog de volgende fasering voor

ogen, alles onder stringente RIVM voorwaarden en kabinetsmaatregelen:

* 1°fase: Beroeps- en topsport trainingen met professionele begeleiding
e 2°fase: Sporten met beroepsinstructeurs/-leraren/-trainers én kleine groepsgrootte
+ 3¢fase: Jeugdsport (mogelijk parallel aan openstellen onderwijs)
e 4° fase: Overige sport- en verenigingsactiviteiten
s« 5°fase: Evenementen, toernooien en competities

» U kunt zeggen dat deze fasering u op het eerste gezicht logisch lijkt, de directie Sport de

uitwerkingsbrieven m.b.t. topsport heeft neergelegd bij PG en dat zij toetsing aan het

RIVM vragen. Uiteindelijke besluit over het toestaan van trainingen voor topsporters en de

verdere openstelling van de sport is afhankelijk van de brede besluitvorming over het

indammen van het virus.
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Steunpakket sport

De sociaal maatschappelijk waarde van sport (top- en breedtesport) verdient aandacht en

waardering van het kabinet. Sport zit in de haarvaten van onze samenleving; afleiding,

ontmoetingspunt, gezondheid, sociaal bindmiddel etc. De sport staat als gevolg van de

sluiting onder druk en daarmee de unieke sportinfrastructuur. Daarom pleit de sport voor

een (goed gevuld) noodfonds om de sector overeind te houden. Waarbij ze wellicht

verwijzen naar de cultuursector waar het kabinet wel voor op de bres springt.
Als VWS spreken we van een steunpakket met diverse maatregelen voor de verschillende

doelgroepen. Het belangrijkste openstaande punt binnen dit integrale steunpakket zijn de

huren die door gemeenten aan sportaanbieders in rekening worden gebracht. VNG is in

gesprek met BZK om tot compensatie van deze huuropbrengsten [JERIFT per maand) te

komen waardoor gemeenten de facturen niet hoeven te versturen.

U kunt zeggen dat we drukdoende zijn om samen met de sector tot een goed steunpakket
te komen. Het gaat daarbij zowel om rijksbrede maatregelen, als maatregelen specifiek
van VWS en van de sector zelf (u heeft daarover onlangs en nota gekregen). Wat betreft

de tegemoetkoming vanuit BZK loopt het gesprek en daarbij ligt de sportsector

nadrukkelijk ook op tafel.

Mocht NOC*NSF nogmaals aandacht vragen voor de extra kosten van het verplaatsen van

OS/PS naar 2021 dan kunt u zeggen dat u wacht op de inventarisatie die aan hen is

gevraagd.
Tot slot kunt aangeven dat u ook oog heeft voor de nadelige effecten op de langere termijn
en dat u daarom het Mulier Instituut bevraagd heeft om de financiéle gevolgen op de

middellange termijn voor de sector in kaart te brengen.

Algemeen
Goed om nogmaals de verwachtingen te managen over het openstellen van de sector na

28/4. Dat u voorstelt om daarover goed in contact met elkaar te blijven.
U kunt nogmaals aangegeven dat u zich inzet om de unieke sportinfrastructuur overeind te

houden, maar tegelijkertijd zal niet alles gered kunnen worden.

Met betrekking tot de 1,5 meter economie kunt u aangeven dat u het waardeert dat de

sport in gezamenlijkheid meedenkt. Dat maakt het ook eenduidiger om te besluiten.


